

<p>To: Jordan Securities Commission, Amman Stock Exchange Company's Name: ALENTKAEYA FOR INVESTMENT&REALESTATE DEVELOPMENT COMPANY PLC Date: 08-10-2024 01:17:00 PM Subject: Raspberry case</p>	<p>السادة هيئة الاوراق المالية السادة بورصة عمان اسم الشركة: الانتقائية للاستثمار والتطوير العقاري التاريخ: 2024-10-08 01:17:00 PM الموضوع: قضية رازبيري</p>
<p>A lawyer was assigned by us to challenge the executive procedures. The lawyer submitted a request challenging these procedures, and due to our confidence in a fair and impartial judiciary, a decision was issued by the enforcement judge to invalidate the executive procedures and lift the seizure notice on all the company's funds for the lawsuit. Decision issued on 7/10/2024</p>	<p>تم تكليف محامي من قبلنا للطعن في الإجراءات التنفيذية. وقدم المحامي بطلب الطعن في هذه الإجراءات، ولثقتنا في قضاء عادل ونزيه، صدر قرار من قاضي التنفيذ ببطان الإجراءات التنفيذية ورفع إنذار الحجز على كافة أموال الشركة الخاصة بالدعوى. صدر القرار بتاريخ 2024/10/7</p>
<p>Please accept our sincere thanks and appreciation. Chairman of Board of Directors User Name: محمد احمد ربحي الفقي</p>	<p>وتفضلوا بقبول فائق الاحترام. رئيس مجلس الإدارة اسم المستخدم: محمد احمد ربحي الفقي</p>